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NYÍRBÉLTEK NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT  
 
KÉPVISELŐ-TESTÜLETE 
 
PÉNZÜGYI ÉS TELEPÜLÉSFEJLESZTÉSI BIZOTTSÁGÁNAK  
 
2011. november 28-án  
megtartott ülésének  
 
a./ tárgysorozata 
b./ jegyzőkönyve 
c./ határozata 66/2011.(XI.28.) számtól 
           67/2011.(XI.28.) számig. 
 

T Á R G Y S O R O Z A T: 
 
1./ A 2011. évi költségvetés végrehajtásához kapcsolódó döntésekről szóló előterjesztés  
     véleményezése. 
 
 Előadó: Csik Mihály polgármester 
 
2./ PRO TEAM NONPROFIT KFT kérelmének véleményezése 
 
 Előadó: Csik Mihály polgármester 
 
 
N y í r b é l t e k, 2011. november 28. 
 
 
 
        Káplár István  
              elnök 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 

Készült: Nyírbéltek Nagyközség Önkormányzat Pénzügyi és Településfejlesztési  
              Bizottságának 2011. november 28.-án megtartott ülésén.  
 
Jelen vannak: Káplár István elnök 
            Dr. Imre Gyula bizottsági tag.  
 
Igazoltan távol van: Tomosi Gyula bizottsági tag.  
 
Tanácskozási joggal részt vesz: Csik Mihály polgármester 
        Madarász Tibor alpolgármester 
        Kertész Gáborné jegyző 
 
Káplár István elnök: Köszöntöm a bizottsági ülésen megjelenteket. Megállapítom, hogy az 
ülés határozatképes 2 fő bizottsági tag megjelent. Javaslom a meghívóban szereplő napirend 
megtárgyalásán kívül meghívóra felvenni és megtárgyalni a PRO TEAM NONPROFIT KFT 
kérelmének véleményezését.  
 
A Bizottság az elhangzott javaslat figyelembevételével a meghívóban szereplő napirend és a 
felvételre javasolt napirend megtárgyalását 2 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 
nélkül  e l f o g a d t a.  
 
 

1. N A P I R E N D 
 
Tárgy: A 2011. évi költségvetés végrehajtásához kapcsolódó döntésekről szóló előterjesztés  
            véleményezése.  
 
Előadó: Csik Mihály polgármester: Kiegészítésem, hogy amikor februárban elfogadta a 
testület a költségvetést, akkor azt mondta, hogy az elemi költségvetésben 8 ezer forint 
utalványt engedélyez kifizetni. Most tértünk vissza erre, nem minden intézménynél van 10 
ezer forinttal tervezve, csak 8 ezer forinttal, erre valahonnan összeget kell biztosítani. 
Különféle szakfeladatokról, ahol várhatóan megtakarítás lesz, azt elő tudjuk teremteni, 
valamint a karácsonyi utalványra is kell előirányzatot biztosítani. A jelenlegi leminősítése az 
országnak ki fog hatni a jövő évi önkormányzati finanszírozásra véleményem szerint. Nem 
tudni, hogy az önkormányzati törvényt hogyan fogják elfogadni. Hogyan történik majd a 
finanszírozás, mely feladatok kerülnek el az önkormányzattól, emiatt nagy pénzügyi 
kockázatot rejt magában. Megnőttek azok az aggályaim, hogy érdemes-e a 8 ezer forintot 10-
re emelni, mert ez parázs pénzt jelent. A karácsonyi utalványra szintén biztosítani kell az 
előirányzatot.  
 
Káplár István elnök: Gondolom, hogy meg lett nézve az előirányzata. 
 
Csik Mihály polgármester: Egy-egy intézménynél érdekesen van a főre beszorozva, 
kimutatva. 
 
Dr. Imre Gyula bizottsági tag: Van benne tudatosság, hogy nem mindenütt egyformán volt 
tervezve az intézményeknél?  
 



Csik Mihály polgármester: Figyelmetlenség inkább.  
Káplár István elnök: Információink alapján jövőre az 5 ezer forint utalvány lesz, ezért ha 
belefér az idei költségvetésbe ez a kiegészítés, javaslom ennek biztosítását. Jó lenne, ha 
novemberben kerülne erre sor. 
 
Csik Mihály polgármester: Az intézmények többségénél tervezve is van a költségvetésükben, 
belső átcsoportosítással meg tudja oldani az intézményvezető. December 15.-én lesz még 
testületi ülésünk, ha kell, visszatérünk erre. Jövőre a helyi iparűzési adó 20%-át, a 
gépjárműadó 100%-át elviszik a törvénymódosítás kapcsán az önkormányzatoktól.  
 
Káplár István elnök: Az önkormányzatokat érinteni fogják ezek az intézkedések.  
 
Csik Mihály polgármester: Sok önkormányzat van eladósodva halljuk, látjuk a médiából, mi 
nem küzdünk ilyen problémával.  
 
Dr. Imre Gyula bizottsági tag: A karácsonyi utalvány mennyi összeg lesz összességében?  
 
Káplár István elnök: Kb. 2.600.000.-Ft. Javaslom az előterjesztést a Képviselő-testület elé 
terjeszteni megtárgyalásra és a határozat-tervezet elfogadását.  
 
A Bizottság az elhangzott javaslat figyelembevételével 2 igen szavazattal, ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta.  
 
 

NYÍRBÉLTEK NAGYKÖZSÉG ÖNORMÁNYZATA 
KÉPVSIELŐ-TESTÜLETE 

PÉNZÜGYI ÉS TELEPÜLÉSFEJLESZTÉSI BIZOTTSÁGÁNAK 
66/2011.(XI.28.) 

BIZOTTSÁGI HATÁROZATA 
A 2011. évi költségvetés végrehajtásához kapcsolódó döntésekről szóló előterjesztés 

véleményezéséről 
 
A Bizottság  
 
Javasolja a 2011. évi költségvetés végrehajtásához kapcsolódó döntésekről szóló előterjesztést 
a Képviselő-testület elé terjeszteni megtárgyalásra és a határozat-tervezet elfogadását.  
 
 

2. N A P I R E N D 
 
Tárgy: PRO TEAM NONPROFIT KFT kérelmének véleményezése.  
 
Előadó: Csik Mihály polgármester 
 
Káplár István elnök: Javaslom, hogy a jövő évre vonatkozóan az egész évet ne vállaljuk be, 
hanem január 1-től - március 31-ig utaljunk. Van tartozásuk azt megvárnánk, hogy hogyan 
realizálódna. Úgy tudom, hogy csökkent a foglalkoztatottak létszáma, valamit a munkaidő is 
4 órára csökkent.  
 



Kertész Gáborné: Most még hozta a kimutatást a 30 főről, a munkaidő csökkent a létszám 
még meg volt.  
 
Dr. Imre Gyula bizottsági tag: Az előterjesztéshez mellékelt levélben említve van egy október 
20-án kelt levél is, az mit tartalmaz? 
 
Kertész Gáborné jegyző: Azt írta a vezető, hogy felmondja a megállapodást. Nekünk a 
megállapodás folyamatos nem december 31.-ig tart, ha a költségvetésben a testület erre nem 
biztosít előirányzatot, akkor megszűnik a támogatás.  
 
Káplár István elnök: Javaslom az előterjesztést a Képviselő-testület elé terjeszteni 
megtárgyalásra és a támogatás folyósítását március 31-ig, javasoljuk ezt követően, meglátjuk   
hogyan tovább.  
 
A Bizottság az elhangzott javaslat figyelembevételével 2 igen szavazattal, ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta.  
 

NYÍRBÉLTEK NAGYKÖZSÉG ÖNORMÁNYZATA 
KÉPVSIELŐ-TESTÜLETE 

PÉNZÜGYI ÉS TELEPÜLÉSFEJLESZTÉSI BIZOTTSÁGÁNAK 
67/2011.(XI.28.) 

BIZOTTSÁGI HATÁROZATA 
PRO TEAM NONPROFIT KFT kérelmének véleményezése. 

A Bizottság 
 
Javasolja az előterjesztést a Képviselő-testület elé terjeszteni megtárgyalásra és a 2012. évi 
támogatást január 1-től – március 31-ig javasolja biztosítani a PRO TEAM NONPROFIT 
KFT részére.  
 
Egyebek:  
Káplár István elnök: A START munkaprogrammal kapcsolatban a vető krumplit be kellene 
mielőbb szerezni, a fóliázásnál a vázat jó lenne felállítani, hogy ha fagyos lesz a talaj 
márciusban az már előrelépés lenne. 
 
Dr. Imre Gyula bizottsági tag: Balkányban van ismerősöm aki foglalkozik fóliaváz gyártással 
nagy fesztávú 6,5 méter átmérőjű, ha lefestik a vázát akkor a fólia nem rozsdásodik. 1,5 
méterenként lehet rakni. Lehet is kérni hozzá, hogy fessék le a műhelybe és elbontható dolog, 
érdemes lebetonozni a fogadót és csak le kell szúrni.  
 
Káprlár István elnök: Karácsonyig várhatóan nem lesz fagyos a föld, akkor ez megoldható.  
 
Csik Mihály polgármester: Az idei évre tervezett költségben a fóliaépítés első üteme van 
tervezve, a többi a jövő évi költségben van.  
 
Mivel több tárgy nem volt Káplár István elnök a bizottság ülését bezárta.  
 
N y í r b é l t e k, 2011. november 28. 
        Káplár István  
              elnök 

 


